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 Z A P I S N I K 
 

 

 sa 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana 22. svibnja 2012. 

godine, u sali Gradske vijećnice u Supetru, Vlačica br. 5, s početkom u 19,00 sati. 
 
NAZOČNI:  Šimica Dragičević, Dragan Damjanović, Marija Jakšić, ðuro Roso, Zorko Drpić, 
Nikica Maričić, Frane Oreb, Jaki Razmilić   
 
ODSUTNI: Morana Martinić Dragan - opravdano, a neopravsdano Paul Matas, Petar Mandić, 
Lovrenco Vladislavić, Dinko Vidan 
 
OSTALI NAZOČNI: gradonačelnik Dinko Hržić, Ivica Vranjičić, Andro Filipić, Mirjana 
Mihovilović, Sergij Rendić, Milenka Stipanović, T. Trutanić, Z. Marinelić, M. Jakšić, M. 
Jovanović, I. Martić, Granić I., Gospodnetić T. i Dragičević T. 
 
Predsjedavajući pozdravlja sve nazočne vijećnike i prisutne, te nakon  poimenično prozvanih 
vijećnika utvrñuje, da je na ovoj sjednici prisutno 8 vijećnika, odsutno je  5 vijećnika, od kojih 
je Morana Martinić Dragan opravdano odsutna. 
 
Prije početka rasprave po dnevnom redu, predsjednik GV gdin Š. Dragičević ističe da je bitno 
pri izradi zapisnika naznačiti imenom i prezimenom, tko je sastavio zapisnik, što do sada nije 
bio slučaj. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
Prije samog početka sjednice prisutnim vijećnicima dat je dodatni materijal kao dopunu točaka 
dnevnog reda u naslovu: „Zaključak o aktivnostima i rokovima u postupanju izrade i usvajanja 
plana zaštite od požara na području Grada Supetra“ te predsjednik Vijeća predlaže, da se ovaj 
materijal prihvati kao osma točka dnevnog reda. Nakon izvršenog glasovanja vijećnika o 
prijedlogu dnevnog reda, isti je jednoglasno prihvaćen tako da glasi: 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Verifikacija zapisnika sa 25. sjednice GV GS održane dana 26. ožujka 2012. godine i 
nastavnih sjednica održanih 03. i 11. travnja 2012. godine. 

2. Vijećnička pitanja i prijedlozi. 
3. Raspravljanje i donošenje „Odluke o poslovima premještanja i blokadi nepropisno 

zaustavljenih i parkiranih vozila, visini troškova premještanja i čuvanja vozila, 
blokade i deblokade vozila te povjeravanju obavljanja tih poslova“ 
Izvjestitelji:Gradonačelnik Dinko Hržić, Samostalni upravni referent za imovinsko- 
pravne poslove, Andro Filipić. 

4. Raspravljanje prijedloga te donošenje „Odluke o priključenju na komunalne vodne   
             grañevine“ 

Izvjestitelji: Gradonačelnik Dinko Hržić, voditelj Službe za gospodarenje 
prostorom…, Ivica Vranjičić i Direktor „Vodovod Brač „d.o.o., Tonči Trutanić 

5. Raspravljanje i donošenje „Odluke o osiguranju sredstava za ureñenje servisno- 
gospodarstvene zone „Žedno-Drage“ u Supetru“ 

Izvjestitelji:Gradonačelnik Dinko Hržić, Voditeljica službe za financije i proračun, 
Mirjana Mihovilović 

6. Raspravljanje i donošenje „Odluke o načinu i uvjetima isplate novčanih potpora 
učenicima i studentima Grada Supetra za osobite uspjehe postignute tijekom 
obrazovanja“ 

Izvjestitelji:Gradonačelnik Dinko Hržić 
7. Upoznavanje i donošenje zaključaka o primljenim obrazloženim prijedlozima i 

primjedbama tvrtke Marijeta d.o.o. iz Splita, u vezi problema izrade    
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            UPU-a „Vrilo – Gustirna luka“ u Supetru 
            Izvjestitelj: Voditelj Službe za gospodarenje prostorom…, Ivica Vranjičić 

8. „Zaključak o aktivnostima i rokovima u postupanju izrade i usvajanja plana zaštite od 
požara na području Grada Supetra“. 

AD 1. 

 
 - Daje se na usvajanje zapisnik sa 25. sjednice GV  koja je održana 26.ožujka 2012.godine, koji    
   je nakon izvršenog glasovanja je jednoglasno prihvaćen, bez primjedaba. 
 
- Stavlja se na usvajanje zapisnik sa 25. nastavne sjednice održane 03.travnja 2012.g. Gdin I.   
  Vranjičić, Voditelj komunalne službe Grada Supetra, ističe da postoji greška na strani br. 2      
  ovog zapisnika, gdje je broj kioska koji se nalazi kod malog placa u ulici Vlačica upisan kao   
  kiosk K-19, a on je u stvarnosti označen kao kiosk K-17. Nakon prihvaćanja ispravka i   
  provedenog glasanja vijećnika, zapisnik je jednoglasno prihvaćen, s ispravkom. 
 
-  Stavlja se na usvajanje zapisnik sa 25. druge nastavne sjednice održane 11. travnja   
    2012.godine, koji je takoñer jednoglasno prihvaćen, bez izmjena i dopuna. 
 

AD 2. 

 
Za riječ se javlja vijećnik Z. Drpić, koji ističe da je MO Splitske podnio nekoliko pismenih 
prijedloga za hitno rješavanje problema u mjestu Splitska, koji bi trebali biti riješeni do početka 
turističke sezone. Nažalost, do danas ni jedna stvar nije realizirana a nema ni odgovora na 
postavljene zahtjeve. MO Splitska zahtjeva odgovore barem u pismenom obliku, a pitanja su: 

- Kad će se pristupiti sanaciji zgrade Mjesnog odbora i dječjeg vrtića, 
- Kad će se sanirati cesta od kuće Vulić do uvale Gabrova, 
- Kad će se sanirati cesta od kupališta Bok do kuće Kakariñi, 
- Kad će početi bilo kakva inicijativa oko autobusnog stajališta, 
- Kad će se izvršiti potpuna ili djelomična regulacija saobraćaja kroz mjesto, 
- Kad će Hrvatske šume očistiti park oko zgrade Mjesnog odbora, što je poduzeto po tom 

pitanju a znamo da je sada akcija prevencije na državnoj razini, 
- Kad će se pristupiti završetku ureñenja prostora oko spomenika palim borcima. 

 
Na postavljena pitanja gradonačelnik Grada Supetra odgovara da je, s obzirom na financijsku 
situaciju u Gradu,  jedino što će se sigurno dogoditi sanacija urušenog dijela ceste i uklanjanje 
spornih borova a za sve ostalo će pismeno odgovoriti. 
 
Vijećnik D. Damjanović želi se ponovno osvrnuti na temu dom za starije i nemoćne osobe, te 
smatra da bi se moglo oformiti povjerenstvo za kontrolu rada doma, koje bi bilo formirano od 
strane socijalne skrbi. Inspekcije bi trebale biti nenajavljene kako bi otklonile sve sumnje u 
nepravilan rad doma, zakljujčuje gdin Damjanović. 
Gradonačelnik ističe da će osobno zatražiti u ministarstvu zdravstva da pošalju inspekciju, te da 
se odmah napravi nadzor. 
Nadalje, vijećnik D. Damjanović postavlja pitanje gradonačelniku, da li se u Gradu Supetru 
predviña ureñenje plaže za kućne ljubimce  te da li imamo plaže prilagoñene invalidima. O 
tome bi se trebalo povesti računa, ako ne za ovo ljeto onda što skorije, konstatira gdin 
Damjanović. 
Vezano za prolazak vozila rivom, vijećnik Damjanović ističe da se gdin Denić svakodnevno na 
svom motoru vozi rivom i umjesto kacige nosi sombrero. Na motoru vozi i svoju gospoñu, koja 
je takoñer bez kacige. Trebalo bi zamoliti policiju da ga upozori  na obvezu korištenja kacige u 
vožnji, primjećuje gdin Damjanović. 
Gradonačelnik ističe da gdin Denić nema dozvolu Grada za prolaz motorom preko rive, te bi 
svakako trebao platiti kaznu ako ga zaustavi policija, ali to nije u nadležnosti Grada. 
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Vijećnica M. Jakšić pita gradonačelnika što je s organizacijom Turističke ambulante, a shodno 
razgovoru na 26. sjednici GV. 
Gradonačelnik ističe da je održan sastanak na koji su bili pozvani svi eminentni ljudi. Dr. 
Glavaški obavijestio je gradonačelnika da je razgovarao sa ministrom zdravlja, te je ministar 
rekao da jedino Hitna medicina može organizirati Turističku ambulantu. Sredstva su donekle 
osigurana, a ostalo ovisi o nomotehnici i o tome da li će dr. Luetić odnosno dr. Eterović 
dozvoliti da se to ogranizira pri Hitnoj medicini. 
Vijećnik ð. Roso ističe da je turistička sezona, već počela a na glavnoj gradskoj plaži Banj na 
svakom boru vise suhe grane, čitava šumica neuredna je a isto tako i pripadajući parking. To bi 
trebalo što prije urediti, sve do groblja. 
Nadalje, prije više od godinu dana spaljena je telefonska govornica na glavnoj gradskoj šetnici 
prema hotelskom naselju, ispred lokala „Kalambera“. Trebalo bi dati nalog komunalnom 
poduzeću da skine govornicu, konstatira gdin Roso. 
Pitanje gradonačelniku je, što je sa zamjenom zemljišta Bepo Commerce kod gradske knjižnice 
te što je sa prodajom odnosno zamjenom nekretnina o kojima je već ranije bilo govora, da li je 
išta napravljeno po tim pitanjima. 
Gdin S. Rendić, Pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela Grada Supetra, vezano za zamjenu 
zemljišta Bepo Commerce,  ističe da je potrebito utvrditi vrijednost zemljišta. Postupak je u 
tijeku , radi se o zemljišno-knjižnom postupku koji je dugotrajan i zahtjeva niz predradnji. Što 
se tiče prodaje poslovnih prostora, isto tako, treba izvršiti procjenu vrijednosti nekretnina te 
utvrditi tržnu cijenu da bi se išlo u postupak prodaje. Kad se sve to napravi tj. procjeni, onda će 
doći na vijeće za raspravu. Grad mora naručiti procjenu a ona nije još naručena iz financijskih 
razloga, odgovara Pročelnik. 
Vijećnik ð. Roso ističe, vezano za 7. točku dnevnog reda, da su bili doneseni prostorni planovi 
Vrilo-Gustirna Luka, Banj-Salbunje, Mirca. Po tim detaljnim planovima se ama baš ništa ne 
radi, te želi znati da li će se za vrijeme ovog mandata donijeti koji detaljni plan. Zbog čega se 
detaljni planovi ne realiziraju, pita se gdin Roso.            
Gdin I. Vranjičić ističe da će sve pojasniti kad na red doñe rasprava po točci br. 7 dnevnog reda. 
Predsjednik GV Š. Dragičević želi istaknuti, vezano na temu Splitska, problem na predjelu 
Krnji rat. Prva cesta iznad igrališta trebala bi se povezati sa cestom iznad na jedan kvalitetniji 
način. Sad postoji neki spoj koji je potpuno razrovan i iskopan te nema komunikacije. Ljudi koji 
žive na tom predjelu negoduju na način da odbijaju plaćanje komunalne naknade jer cesta nije 
povezana na kvalitetan način. Prijedlog Predsjednika GV je da se izañe na teren, izvrši očevid te 
se možda i sanira stanje. 
Gdin I. Vranjičić ističe da se na teren izašlo nekoliko puta, pripremljen je troškovnik i pokušat 
će se do kraja tjedna riješiti makadamsko saniranje puta. 
Predsjednik GV postavlja pitanje vezano za prostor Udruge dragovoljaca domovinskog rata, da 
li je ustupanje prostora dogovoreno.  
Gradonačelnik ističe da je prije nekoliko dana održan sastanak na tu temu, te sada treba samo 
sačekati da se HZZO iseli te će se u taj prostor useliti Udruga. 
 
Predsjednik GV zaključuje ovo točku dnevnog reda. 
 

AD 3. 

 
Gradonačelnik naglašava da se istekom koncesije uslužnom obrtu „Rok“ razmatrala mogućnost 
povjeravanja ovih poslova matičnoj tvrtci Grada Supetra, te je i logičan slijed bio da se napravi 
prijedlog Odluke, te da se to povjeri KD „Grad“.  
Gradonačelnik riječ daje gdinu A. Filipiću, Samostalnom upravnom referentu za imovinsko-
pravne poslove Grada Supetra, te on detaljno tumači prijedlog nove Odluke. 
Vijećnik ð. Roso postavlja pitanje da li će KD „Grad“ posao obavljati sami, da li će kupiti svoje 
vozilo ili će posao dati u podkoncesiju, te da li će se zaposliti jedan prometni redar. 
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Gdin A. Filipić pojašnjava da će za sada policija obavljati poslove prometnog redara. Što se tiče 
davanja podkoncesije, u ovoj Odluci jasno stoji članak kojim je odreñeno da nema mogućnosti 
davanja u podkoncesiju. 
Vijećnik N. Maričić primjećuje da je cijena podizanja vozila i cijena blokade i deblokade vozila, 
po Odluci jednaka. Smatra da trošak nije jednak te bi se cijena trebala staviti prema trošku. 
Gdin A. Filipić pojašnjava da je polazište za odreñivanje cijena bila stara Odluka. Željelo se 
postići da cijene ne bi bile razlog bilo kakvog zatezanja suglasnosti ministarstva. Do sada nije 
bilo primjedbi na cijene, kontaktiralo se i KD „Grad“ te ni oni nemaju primjedbe. 
Vijećnik N. Maričić pita da li se može blokirati i osobno vozilo. 
Gdin A. Filipić pojašnjava da bi se po Zakonu moglo blokirati i osobno vozilo, ali ova Odluka 
se smatra samo za teretna vozila i autobuse. 
Prijedlog gdina Maričića je da cijene za podizanje vozila te blokadu i deblokadu vozila  ne budu 
iste, te da se blokada i deblokada može raditi i osobnom vozilu. Nadalje, da li je komunalni 
redar taj koji može asistirati pri blokadi vozila, postavlja pitanje gdin Maričić. 
Gdin A. Filipić pojašnjava da se po stavovima policije ne može raditi blokada i deblokada 
osobnom vozilu. Što se tiče asistencije komunalnog redara pri blokadi vozila, to nije moguće, 
asistirati može samo prometni redar, zaključuje gdin Filipić. 
Vijećnik J. Razmilić želi pojašnjenje, zašto bi se ovom Odlukom koncesija dala KD „Grad“, 
zašto se ne bi raspisao natječaj u kojem mogu sudjelovati svi zainteresirani. Hoće li i nadalje 
Grad imati kakvu dobit od koncesije? 
Gdin A. Filipić pojašnjava da se KD „Grad“ može po Zakonu direktno dati koncesija jer je ono 
pravna osoba koju je osnovala jedinica lokalne samouprave, te samim time ima prednost. 
Vezano za cijenu, gdin Filipić ističe da je pravo vijeća da promijeni cijenu, stara cijena je 
ostavljena kako bi se olakšao postupak suglasnosti ministarstva. 
Vijećnik N. Maričić povlači svoj prijedlog. 
 
Predsjednik GV Odluku stavlja na glasanje prijedlog „Odluke o poslovima premještanja i 
blokadi nepropisno zaustavljenih i parkiranih vozila, visini troškova premještanja i čuvanja 
vozila, blokade i deblokade vozila te povjeravanju obavljanja tih poslova“ u tekstu kao što je i 
dan na raspravljanje bez izmjena i dopuna, te je nakon glasovanja utvrñeno da je ista 
prihvaćena većinom glasova od 7 vijećnika ZA, 1 glas SUZDRŽAN. 
 

AD 4. 

 
Gradonačelnik ističe da je na prijedlog ove Odluke radila gradska uprava Grada Supetra, 
zajedno sa Vodovodom Brač. Radi se o Odluci koja je prošla Skupštinu Vodovoda Brač.  
Gdin T. Trutanić, direktor „Vodovoda Brač“ d.o.o. ukratko pojašnjava prijedlog Odluke, te riječ 
ustupa gdinu I. Vranjičiću, koji detaljno precizira cjelokupan prijedlog nove Odluke. 
 
Predsjednik GV daje na glasanje prijedlog „Odluke o priključenju na komunalne vodne  
grañevine“ s usvojenim amandmanom dan na sam tekst Odluke i to članka 29. stavak 7 i 
članka 28. stavak 1., uz napomenu da je potrebno izvršiti tehnička usklañivanja i otklanjanja 
tiskarskih grešaka zaostalih u tekstu prijedloga, te je nakon obavljenog glasovanja Odluka 
jednoglasno prihvaćena. 

AD 5. 

 
Gradonačelnik ističe da HABOR izričito traži donošenje Odluke GV. Ovu Odluku nužno je što 
prije donijeti kako bi se što prije moglo pristupiti rješavanju Zone Žedno-Drage.  
Gradonačelnik riječ ustupa gñi M. Mihovilović, Voditeljici službe za financije i proračun Grada 
Supetra, koja pojašnjava cjelokupnu Odluku  te ističe da HABOR traži da se napravi procjena 
cijele investicije te da se definira iznos koji bi za tu investiciju uzimali iz HABOR-a. Ako 
Vijeće donese ovu Odluku onda se ide na sklapanje sporazuma po kojem bi se, do u Odluci 
navedenog iznosa, mogli iz HABOR-a povlačiti sredstva.      
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Vijećnica M. Jakšić, u ime kluba vijećnika SDP-HNS-HSU, primjećuje da su ova sredstva 
predviñena u proračunu Grada na više pozicija, te traži pojašnjenje za navedeni nesrazmjer 
cijena. Nadalje, traži pojašnjenje što bi ušlo u navedeni iznos za izgradnju komunalne 
infrastrukture. Uz obrazloženje ovih pitanja klub vijećnika će prihvatiti ovou Odluku, zaključuje 
gña Jakšić. 
Gña M. Mihovilović pojašnjava da je dio iznosa predviñen za Hrvatske šume, a ostatak za 
projekte, javnu rasvjetu ili komunalnu infrastrukturu. Sredstva nisu još utrošena već će 
HABOR, po izvedenim radovima i dostavljenim fakturama, sredstva direktno uplaćivati 
dobavljačima. 
Vijećnik ð. Roso postavlja pitanje što će Grad napraviti sa drvnom masom za koju će platiti 
naknadu Hrvatskim šumama, hoće li se to prodati jer i to ima odreñenu vrijednost. 
Gdin I. Vranjičić pojašnjava da se vrijednost drvne mase ukalkulirati u cijenu pri prodaji 
zemljišta. 

AD 6. 

 
Gradonačelnik predlaže vraćanje rješenja iz  stare Odluke. Smatra da bi trebalo dodjeljivati 
stipendije pa i po starom modelu s obzirom na sadašnju situaciju u Gradu, a da se vrati važeća 
Odluka kad se financijska situacija poboljša. 
Vijećnik D. Damjanović želi podatak koliko bi se iz proračuna Grada dobilo kad bi se smanjile 
stipendije. Zašto smanjivati sredstva na toj poziciji a ne možda na nekoj drugoj, postavlja 
pitanje gdin Damjanović. 
Vijećnica M. Jakšić predlaže da Odluka ostane ista kao i do sada a da se ukinu sredstva na nekoj 
drugoj poziciji. Gña Jakšić predlaže da stipendije ostanu u iznosu kao i do sada, ili možda da 
iznosi budu i malo veći, ali neka se ukinu potpore i nagrade do boljih vremena. Svi oni učenici i 
studenti koji ispunjavaju uvjete trebali bi dobiti stipendiju, te bi se ona trebala isplaćivati 
mjesečno a ne godišnje, zaključuje svoj prijedlog gña Jakšić. 
Konačni prijedlog je da se tekst „Odluke“ povuče radi dorade te nakon unošenja svih prijedloga 
danih radi poboljšanja teksta tijekom raspravljanja na ovoj sjednici, pa tako dorañen vrati na 
ponovno raspravljanje i odlučivanje za prvu narednu sjednicu. 
Nakon izvršenog glasanja vijećnika konstatira se da je ovaj prijedlog jednoglasno prihvaćen. 
 

AD 7. 

 
Gdin I. Vranjičić, Voditelj službe za komunalne djelatnosti, ukratko obrazlaže zaključak po ovoj 
točci dnevnog reda. Nadalje, ističe da je generalna problematika odrade poslova u vezi sa 
izradom prostornih planova. Problem je u ukupnoj količini posla koji dolazi njemu na obradu, 
zaključuje Gdin Vranjičić. 
Predsjednik GV ističe da se kasni po svakom planu, čime je cjelokupan razvoj Grada doveden u 
pitanje. Problem je organizacije i to bi trebao odgovoriti isključivo gradonačelnik, on je taj koji 
bi trebao uočiti ovakvo stanje te na to reagirati. Treba uspostaviti neki red i prioritet. Grad po 
pitanju prostornih planova treba reagirati jer bi se u protivnom oštetilo investitore koji su 
zainteresirani za ulaganja. Gradonačelnik bi trebao organizirati rad gradske službe i odgovoriti 
potrebama investitora i donesenih odluka, zaključuje Predsjednik GV.  
Gradonačelnik ističe da čitava gradska uprava obavlja svoje poslove. Činjenica je da nedostaje 
djelatnika ali Grad trenutno nije u financijskoj mogućnosti zaposliti nove ljude.  
Vijećnica M. Jakšić predlaže da ovo GV donese zaključak da zahtjeva od Gradonačelnika da 
postupi po donesenim odlukama i sklopljenim ugovorima te da omogući tehničku realizaciju tih 
odluka od strane gradskih službi koje su za to zadužene. 
Vijećnik ð. Roso predlaže da se gdina Vranjičića oslobodi dijela posla, neka on radi na 
prostornim planovima a preostali dio njegovog posla neka se podijeli na druge djelatnike ili 
neka se zaposli jednog arhitekta, za kojeg se još ranije donijela odluka da će se zaposliti za 
rješavanje detaljnih planova. 
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Zaključak ove točke je prijedlog kluba vijećnika SDP-HNS-HSU, te se na narednoj sjednici 
očekuje odgovor Gradonačelnika u kojem dijelu se stanje promijenilo. 
 
Nakon izvršenog glasanja vijećnika konstatira se da je ovaj prijedlog jednoglasno prihvaćen sa 7 
glasova. Glasanju nije prisustvovao vijećnik N. Maričić, koji je tijekom rasprave po ovoj točci 
napustio vijećnicu.      

AD 8. 

 
Gdin I. Vranjičić, Voditelj službe za komunalne poslove Grada Supetra, obrazlaže Zaključak o 
aktivnostima i rokovima u postupku izrade i usvajanja Plana zaštite od požara za područje 
Grada Supetra. 
Predsjednik GV ovaj Zaključak stavlja na glasanje. „Odluke o priključenju na komunalne 
vodne  grañevine“, 

AD 9. 

 

• Odgovor Odvjetnika Drmić Davora na prijedlog Nikše Rajevića iz Supetra o rješavanju 
imovinsko pravnih odnosa – parkovne površine kod zgrade OŠ u Supetru 

 
Predsjednik GV ističe, da bi se na GV donijela bilo kakva odluka potrebito je od strane gradske 
službe iznijeti konkretni prijedlog Odluke u formi podesnoj za usvajanje. 
Zaključak je da je primljeno na znanje pismo odvjetnika i da se u tom smislu očekuje 
odgovarajuću pripremu od strane Gradonačelnika odnosno gradske službe, koja bi to pripremila 
u odreñenoj formi kojom bi se razriješili ti odnosi. 
Predsjednik GV stavlja na glasanje ovaj Zaključak. Nakon izvršenog glasanja vijećnika 
konstatira se da je zaključak jednoglasno prihvaćen. 

• Odgovor TZ Supetar, glede preuzimanja upravljanja javno-turističkom infrastrukturom 
Domom kulture i kino salom u Supetru 

 
Predsjednik GV konstatira da se ovaj odgovor prima na znanje. Ujedno predlaže da 
Gradonačelnik iznañe sva moguća rješenja, a ako treba GV donijeti nekakvu odluku neka tu 
Odluku Gradonačelnik prezentira. Neka se zaštiti mogućnost zainteresiranih da obavljaju 
djelatnost ljeti, a funkcija kino sale trebala bi svakako ostati kao i do sada, za javno društvene 
potrebe. 

• Prijedlog odvjetnika Kruna Peronje, koji se odnosi na donesenu presudu u predmetu 
utvrñivanja prava vlasništva nad nogometnim terenom „Veli plac“  u Supetru 

Gdin K. Peronja izjasnio se da bi prisustvovao jednoj od sjednica GV te detaljnije pojasnio 
odgovor. Gdin S. Rendić, Pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela Grada Supetra, predlaže da 
se pozove gdin Peronja kad se na vijeću predloži rasprava po toj temi.  
Predsjednik GV mišljenja je da bi možda trebalo organizirati neku tematsku sjednicu na kojoj bi 
vijeće bilo informirano i o ostalim sporovima koji su u tijeku. 
 
Predsjednik GV zaključuje sjednicu te pozdravlja sve prisutne. 
   
Dovršeno u 21,40 sati.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
                                                                        PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
                                                                                     GRADA SUPETRA 
                                                                                       Šimica Dragičević 
 
 
Zapisnik izradio Sergij Rendić, Pročelnik  
Jedinstvenog upravnog odjela Grada Supetra,  
a prema  tonskom zapisu sa sjednice koji je njegov sastavni dio. 


